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Iohannis: România - o dezvoltare economica semnificativa; românii din Elvetia ar

gasi un loc de munca foarte bun

Trimisul special al AGERPRES, Florentina Peia, transmite: Presedintele Klaus Iohannis a declarat, joi, ca

România are o dezvoltare economica semnificativa, context în care a afirmat ca românii aflati în Elvetia

si-ar gasi un loc de munca bine platit si foarte bun în tara noastra.

 

"Pentru românii care traiesc în Elvetia - si mare majoritate dintre ei sunt foarte bine integrati aici - am numai

cuvinte de încurajare. România merge înainte, avem o dezvoltare economica semnificativa, pozitiva si sunt

convins ca din ce în ce mai multi si-ar gasi si în România un loc de munca nu doar bine platit, ci si foarte bun. Îi

încurajez sa exploreze aceste posibilitati", a spus seful statului în conferinta comuna de presa cu omologul elvetian,

Guy Parmelin.

 

El a subliniat ca aderarea României la Schengen ramâne un obiectiv de politica europeana.

 

"Pentru libera circulatie, evident ca pentru România este în continuare un obiectiv de politica europeana sa facem

parte din spatiul Schengen, care si pentru circulatia într-o directie si în cealalta parte este clar un pas înainte", a mai

spus Iohannis.

 

Acordul dintre Uniunea Europeana si Elvetia, a adaugat el, trebuie încheiat cât mai repede, mentionând ca

România se va implica pentru încurajarea dialogului în privinta unor teme care au ramas înca neclare.

 

"Este adevarat ca noul acord între UE si Elvetia nu a fost deocamdata semnat si pus în functiune. Este evident ca

aici este nevoie de o reluare a unor aspecte, dar noi suntem de parere - noi, în România - ca acest acord trebuie

încheiat cât mai repede si noi ne implicam în sensul încurajarii dialogului pe temele care au ramas înca neclare

pentru a finaliza acest acord. Relatiile între Uniune si Elvetia sunt atât de profunde, încât este în interesul nostru ca

aceste lucruri sa fie rezolvate bine, într-un sens pozitiv si tratând problemele cu care ne confruntam acum. Însa,

relatia noastra bilaterala functioneaza foarte bine. Acordurile pe care le avem noi cu Elvetia functioneaza foarte

bine. Este adevarat ca a doua transa a contributiei elvetiene pentru coeziune este deocamdata în stand by, fiindca

mai sunt niste chestiuni de clarificat între Uniune si Elvetia. Noi suntem de parere ca aceste chestiuni pot fi

clarificate destul de repede si astfel a doua transa poate sa intre în functiune", a evidentiat presedintele Iohannis.

 

Şeful statului a punctat ca sunt foarte multe domenii în care România doreste sa colaboreze cu Elvetia.

 

"Noi am discutat mai aprofundat pe zonele de educatie, pe zonele de cyber si cyber security, pe zone de colaborare

economica, dar si cercetare, inovare, unde avem un potential de colaborare foarte bun. Am avut un schimb de

opinii legat de problemele generale ale societatii, dar si migratia a fost un subiect care pe care l-am atins si dorim

sa colaboram în aceste zone", a afirmat Iohannis.

 

Presedintele Klaus Iohannis efectueaza, joi, o vizita oficiala în Confederatia Elvetiana, la invitatia omologului

elvetian. 
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